
 

 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/18-01/2 

URBROJ: 2182/10-01-18-3 

Knin, 5. veljače 2018. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

sa 7. (tematske) sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je održana 5. veljače 2018. godine (ponedjeljak), s početkom u 09.00 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica).  

 

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Josip Bebek 

2. Marjan Blažević 

3. Maja Deronja 

4. Veselin Đujić 

5. Robert Marić 

6. Dragan Miličević 

7. Goran Mrnjavac 

8. Vedrana Požar 

9. Nenad Tisaj 

10. Marinko Tokmakčija 

11. Marko Vujasinović

 

te da na sjednici nisu bili nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Mirko Antunović (opravdano) 

2. Marija Ćurić 

3. Nikolina Grizelj 

4. Davor Ilić 

5. Marina Krvavica 

6. Marko Sinobad 

7. Marko Šešo 

 

Predsjednica je utvrdila da je na sjednici od ukupno 18 nazočno 11 vijećnika i da Vijeće 

ima kvorum. 

 

Tema sjednice 

 

Predsjednica je uvodno rekla da je sjednica sazvana na temu Provedbe Intervencijskog 

plana Grada Knina te kao izvjestitelja je navela Marija Ćaćića, zamjenik gradonačelnika koji je 

ujedno i  voditelj Jedinice za Intervencijski plan. 
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Potpredsjednik vijeća Marinko Tokmakčija je dao primjedbu što vijećnici nisu dobili 

nikakve materijale u svezi tematske sjednice te je uputio kritiku što je samo 40% vijećnika 

vladajuće pozicije nazočno na sjednici koja je sazvana zbog izuzetno važne teme za grad Knin i 

njegove građane. 

Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je pojasnio da su materijali javno dostupni i da zbog 

obimnosti nisu dostavljeni vijećnicima te je dodao da su vijećnici pozicije dobro upoznati s EU 

projektom jer redovno dolaze u gradsku upravu kako bi se dodatno informirali. 

 Na početku izlaganja je rekao da je ovdje riječ o Programu integrirane fizičke, gospodarske 

i socijalne regeneracije malih gradova na ratom pogođenim područjima kroz koji bi Knin mogao 

povući do 180 milijuna kuna. Da je za provedbu projekta ključni dokument Intervencijski plan koji 

ima tri razvojna cilja i to: društveni, gospodarski i infrastrukturni. Dodao je da su za ispunjenje 

navedenih ciljeva  definirana četiri prioriteta programa i to: 

1. Urbana revitalizacija stare gradske jezgre u sklopu kojeg su planirani projekti:  

- Razvoj i provedba programa za društvenu koheziju i povećanje zaposlenosti   

- Revitalizacija infrastrukture i društvenih aktivnosti u staroj gradskoj jezgri, 

2. Aktiviranje rijeke Krke kao resursa za održivi razvoj lokalne zajednice s planiranim projektom: 

-    Očuvanje okoliša rijeke Krke kroz razvoj selektivnih oblika turizma, 

3. Razvoj jedinstvene turističke ponude grada Knina u sklopu kojeg su planirani projekti:  

-    Turistička valorizacija kninske tvrđave kao kulturno-povijesne cjeline i 

-    Kulturna i prirodna baština kao resurs za razvoj turizma na području grada Knina 

4. Razviti efikasnu potporu poduzetništvu u sklopu kojeg su planirani projekti:  

- Razvoj poduzetništva u gradu Kninu i  

- Razvoj poduzetničke infrastrukture u poslovnoj zoni Preparandija. 

 

U nastavku je zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić prezentirao i pojasnio dva od četiri 

prioriteta odnosno projekte koji se planiraju provesti ukazavši na probleme provedbe i napomenuo 

da je u sklopu projekta predviđena financijska pomoć i za poduzetničke projekte malih i srednjih 

tvrtki te društvene projekte institucija i udruga koji će se javljati na natječaje, odnosno javne 

pozive. 
 

Tijekom rasprave vijećnici HDZ-a su tražili pojašnjenje što je od popisa želja iz 2014. 

godine do danas postignuto te su tražili kronologiju što je pozicija napravila po pitanju EU projekta 

otkako su preuzeli vlast u Gradu. Pitali su što će se od planiranog moći realizirati, a od čega će se 

morati odustati te zašto nisu zaposleni voditelji i asistenti za pojedine prioritete. 
 

Zamjenik gradonačelnika  Marijo Ćaćić i gradonačelnik Marko Jelić su odgovorili da se s 

predstavnicima ministarstava sve uglavnom dogovara telefonski, da su napravljene brojne 

geodetske podloge bez kojih ne može početi realizacija projekta, da se utvrđuju i rješavaju 

imovinsko pravni odnosi te da je osnovana radna grupa stručnjaka kako bi se popis želja pretvorio 

u razrađene projekte. Ukazali su na dosadašnji problem zapošljavanja stručnih osoba jer isti ne žele 

raditi za malu plaću te su rekli da je uredbom Vlade RH navedeni problem riješen i da će se uskoro 

raspisati natječaj za zapošljavanje dvije stručne osobe, čija će plaća biti osigurana iz sredstava 

predviđenih za projekt. 

 

 

 

Sjednica je prekinuta u 11.55 sati.  
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 Nastavak 7. (tematske) sjednice održan je 13. veljače 2018. godine (utorak), s početkom u 

13.00 sati u Gradskoj vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica).  

 

 

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Josip Bebek 

2. Marija Ćurić 

3. Maja Deronja 

4. Veselin Đujić 

5. Nikolina Grizelj 

6. Davor Ilić 

7. Marina Krvavica 

8. Robert Marić 

9. Dragan Miličević 

10. Goran Mrnjavac 

11. Vedrana Požar 

12. Marko Sinobad 

13. Marko Šešo 

14. Nenad Tisaj  

15. Marinko Tokmakčija 

16. Marko Vujasinović

 

 

Na sjednici iz opravdanih razloga nisu bili nazočni vijećnici Mirko Antunović i Veselin 

Đujić  te je predsjednica utvrdila da je na sjednici od ukupno 18 nazočno 16 vijećnika i da Vijeće 

ima kvorum. 

 

 

Na početku sjednice potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija je izjavio da će Klub 

vijećnika HDZ-a biti maksimalno kooperativan i surađivati na svim nivoima vlasti u provedbi EU 

projekta te je predložio kvartalno izvještavanje vijećnika i javnosti o tome što je napravljeno po 

pitanju projekta.  

 

Zamjenik gradonačelnika  Marijo Ćaćić je prihvatio prijedlog te je rekao da je vijećnicima 

dostavljena pisana kronologija aktivnosti Intervencijskog plana za zadnjih šest mjeseci.  

U nastavku sjednice su prezentirana preostala dva razvojna prioriteta, koji se odnose na 

razvoj turističke ponude i razvoj poduzetništva. U svezi razvoja turističke ponude, a vezano za 

tvrđavu je rečeno da je taj dio projekta dobro osmišljen od strane ranijeg voditelja projekta i da je 

bilo potrebno samo predvidjeti dodatni sadržaj koji će biti komercijalno interesantan turistima. Da 

je u cilju toga predviđena izgradnja multimedijalne dvorane, zipline, obnova stare barutane za 

smještaj vinoteke i obnova dva ruševna objekta u srednjem gradu koji će postati ekskluzivni 

apartmani, koji bi se zvali rezidencija kralja Zvonimira i rezidencija kraljice Jelene. Dodao je da će 

se uredit i kuhinja restorana te da će se postaviti i prigodna dekorativna rasvjeta na cijeloj tvrđavi. 

 

Tijekom rasprave vijećnicu su pitali za studij utjecaja na okoliš te je pojašnjeno da istu nije 

potrebno raditi, ali je rečeno da je za sve aktivnosti na tvrđavi prethodno potrebno napraviti 

geodetsku podlogu, nakon toga konzervatorski elaborat te na kraju provesti arheološko 

istraživanje. Na pitanje u svezi troškova plaća za osobe koje će raditi na projektima je rečeno da će 

trošak plaća, čiji će iznosi ovisiti od kompleksnosti pojedinog projekta, biti financiran iz sredstava 

predviđenih za projekt. 

 

Potpredsjednik vijeća Marinko Tokmakčija je predložio da na sljedećoj radnoj sjednici 

vijećnici dobiju popis planiranih aktivnosti za 2018. godinu kako bi iste mogli pratiti i tražiti 

pojašnjenja u svezi istih  te je predložio da se konačno krene u realizaciju planiranih projekata.   
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U svezi četvrtog prioriteta odnosno razvoja poduzetništva zamjenik gradonačelnika  Marijo 

Ćaćić je rekao da se razvoj planira kroz bespovratne potpore mikro, malim i srednjim 

poduzetnicima za što je predviđeno 22,2 milijuna kuna. Dodao je da osim poduzetnika iz Knina za 

potpore postoji interes i poduzetnika izvan Knina koji će morat otvoriti podružnicu u Kninu i tu 

poslovati najmanje tri godine od dobitka sredstava. Dalje je rekao da se razvoj poduzetništva 

planira i kroz izgradnju poduzetničke infrastrukture tj. poduzetničkog inkubatora , informatičko 

inovacijskog inkubatora i centra za vode krša  za što je ukupno predviđeno 30,6 milijuna kuna. 

 

Tijekom rasprave je rečeno da su procedura i stručna dokumentacija nejasna većini 

poduzetnika i da bi bilo dobro da se poduzetnici u vezi izrade samoga projekta obrate 

konzultantskim tvrtkama, a da će Grad Knin zainteresiranim poduzetnicima ponuditi listu 

provjerenih konzultanata, odnosno onih koji iza sebe imaju rezultate. Također je rečeno da će se 

konzultanti moći platiti iz dobivenih sredstava te da će se 15% vlastitog učešća moći prikazati kroz 

plaće koje već dobivaju. Kako bi se pomoglo poduzetnicima najavljeno je da će se organizirati 

edukacije i tečajevi za vođenja projekta. 

 

 

 

Sjednica je završena u 16.45 sati.  

 

 

 

 

 

             ZAPISNIK  VODILA                     PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struč.spec.oec. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


